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中文節錄自: 艾瑪姑娘 (兒童版)
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Emma Picture Source: Retrieved May 14, 2008, from
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Word Number of SL: 3926
Word Number of TL: 6670
Total: 10596
	Connective Types
	Example Sentences

	Temporal Connectives

(when, after that, then, after a while, later)
	None

	Contrastive Connectives

(but, however, on the contrary, nevertheless)
	Her mother had died too long ago for her to have more than an indistinct remembrance of her caresses
儘管母親去世得早，父親卻 (added)很疼她


	Causal Connectives

(because, due to , so, thus, therefore, as a result)
	Mr. Knightley, in fact, was one of the few people who could see faults in Emma Woodhouse, and the only one who ever told her of them: and though this was not particularly agreeable to Emma herself, she knew it would be so much less so to her father, that she would not have him really suspect such a circumstance as her not being thought perfect by every body.
由於 (added)艾瑪對人相當慷慨，所以能發現她缺點的人並不多，而藍特利先生不只了解她，而且還是敢當面指責她的人

I promise you to make none for myself, papa; but I must, indeed, for other people. It is the greatest amusement in the world!
爸爸，我不會當自己的紅娘，可是我無法保證不替別人牽紅線，因為 (added)這件事實在太有趣了！

Success supposes endeavour, your time has been properly and delicately spent, if you have been endeavouring for the last four years to bring about this marriage.
如果在這四年哩，妳確實一直在為這件事努力，這才算是成功，因為 (added)成功是需要努力的。

It was most unlikely, therefore, that he should ever want his father's assistance.
溫斯頓先生擁有可以自由運用的財產，兒子法南克因為(added)已經過繼給舅舅，所以不會向他要求任何經濟上的援助。
His own stomach could bear nothing rich, and he could never believe other people to be different from himself. What was unwholesome to him, he regarded as unfit for any body; and he had, therefore, earnestly tried to dissuade them from having any wedding-cake at all, and when that proved vain, as earnestly tried to prevent any body's eating it
由於 (added)伍德豪司先生本身不吃太精緻的食物，他一廂情願的認為大家都像他一樣，當蛋糕被劃下第一刀時，他拼命叫人不要拿蛋糕

	Coordinate Connectives

(and, or)
	None

	Conditional Connectives

(if, provided that, although/though, only if)
	None


